



[Judge Alan D Albright](#)

法官

Western District of Texas

美國德克薩斯州西區聯邦法院

In January of 2018, President Donald Trump nominated **Alan D Albright** as the U.S. District Court Judge for the Western District of Texas, Waco Division. **Judge Albright** was confirmed by the senate in September of 2018, and was sworn in shortly thereafter. Since taking the bench, **Judge Albright** has quickly become one of the busiest patent judges in the United States. **Judge Albright** is an experienced patent litigator, who litigated dozens of patents cases on both the plaintiff and defense side while in private practice at Fish & Richardson and Bracewell & Giuliani. **Judge Albright** is also experienced trying patent cases, having tried over a dozen such cases in district courts throughout the U.S. and at the ITC. In 2017, **Judge Albright** was inducted into the American College of Trial Lawyers. From 1992 to 1999, **Judge Albright** also served as a U.S. Magistrate Judge for the Western District of Texas. **Judge Albright** received his undergraduate degree from Trinity University and received his J.D. from the University of Texas School of Law.

於 2018 年 1 月, 美國總統唐諾. 川普 (Donald Trump) 提名艾倫. D. 奧布賴特 (Alan D Albright) 成為美國德克薩斯州西區地區韋科 (Waco) 分部法院法官。奧布賴特法官於 2018 年 9 月獲得美國參議院提名確認, 並在不久後宣誓就職。自其擔任法官之後, 奧布賴特法官迅速成為美國最繁忙的專利法官之一。奧布賴特法官是一位經驗豐富的專利訴訟律師, 他在 Fish & Richardson 和 Bracewell & Giuliani 律師事務所的私人執業期間, 曾為原告和被告經手過數十起專利訴訟。奧布賴特法官在專利案件庭審方面, 亦

經驗豐富, 曾在美國各地地區法院和國際貿易委員會 (ITC) 庭審辯論過數十幾起此類案件。2017 年, 奧布賴特法官獲遴選進入美國庭審律師學院 (American College of Trial Lawyers)。從 1992 年到 1999 年, 奧布賴特法官還曾擔任美國德克薩斯州西區的地方法官。奧布賴特法官自美國三一大學獲得大學學位, 並於美國德克薩斯州大學法學院獲得法律博士學位。